
                            

      
                                                       
  
 
 
    

 
 
Joulutiedote 2018 

 
Toivotamme aluksi kaikki uudet jäsenet tervetulleiksi yhdistykseemme! 
 
Olemme keränneet tähän tiedotteeseen joitain asioita, joissa olemme olleet mukana tai joihin  
olemme vaikuttaneet viimeisten kuukausien aikana. 
  
Jäsenmäärämme on tällä hetkellä 75 henkilöä. Jäsenhankintaa olemme tehneet hallituksen voimin 
Asikkalan tapahtumissa. Esitteitämme on ollut jaossa paikallisissa liikkeissä ja kahviloissa. 
Toimintaamme esitellään myös kirjaston yhdistysinfossa.  
Iso jäsenmäärä antaa joukkovoimaa asioiden eteenpäin viemiseksi. Tuo Sinäkin mökkinaapurisi 
jäseneksemme! 
 
Kesän 2018 tapahtumia: 

- Järjestimme Juhannustempauksen 21.6.2018 K-Marketin edustalla yhteistyössä 
Vääksyn Lääkärikeskuksen, Asikkalan Yrittäjien ja Asikkalan kunnan kanssa. 

- Kalkkisten kyläpäivässä 7.7.2018 mainostimme Kesäfoorumiamme. 
- Kesäfoorumi 14.7.2018 (päätapahtumamme) oli Urajärven kyläpäivien yhteydessä. 

Foorumin aiheina olivat ajankohtaiset jätevesi- ja jäteasiat. Paneelikeskustelua oli 
kuuntelemassa yli 40 henkilöä.  

- Anianpellon markkinoilla elokuussa teimme jäsenhankintaa. Yhdistyksemme 
puheenjohtajaa Eero Vankkaa haastateltiin markkinalavalla. 

- Vanhan Vääksyn Sadonkorjuumarkkinoilla meillä oli oma piste. 
 
Yhdistys on antanut lausuntoja kuluvan vuoden aikana seuraavista Asikkalan asioista: 

- Toivo Kärki alueen (=Kanavapuisto) yleissuunnitelmasta 
- Vesivehmaan lentokentän melusta 
- Rismalahden kaavamuutoksesta 
- Päijät-Hämeen jätelautakunnan päätöksestä Asikkalan jätekuljetuksiin liittyen 
- Asikkalan kunnan strategialuonnoksesta 2018-2021 

Seuraamme jatkossakin näitä asioita ja tarvittaessa kerromme Vapareiden kommentit eteenpäin. 
 
Seuraamme aktiivisesti kunnan asioita. Pyrimme vaikuttamaan vapaa-ajan asukkaiden 
vaikutusmahdollisuuksien lisäämiseen mm. lausuntoja antamalla.   

 
Yhdistyksen vuosikokous 2019 pidetään kesäkuun alkupuolella, jonka yhteydessä käsitellään 
energia-asioita. Kesäfoorumi 2019 on 11.8.2019 Kurhila-Hillilän kesätorin yhteydessä. Kesäfoorumin 
aiheena on tänä vuonna puhdas vesi. 

 
Yhdistyksemme on Vapaa-ajan asukkaiden Liitto VAAL ry:n ja Suomen Omakotiliitto ry:n jäsen. 
Nämä liitot ajavat maan laajuisesti asioitamme ja vahvistavat vuoden 2019 aikana entisestään 
edunvalvontaansa jäsenilleen. Omakotiliitto teki syksyllä aktiivista vaikuttamistyötä lausunnolla 
olleeseen kiinteistöverouudistukseen ja sai lain voimaantuloa lykättyä vuoteen 2022. Jäsenillämme on 
käytössään kaikki Omakotiliiton jäsenedut neuvontapalveluineen. 

 

Hyvää Joulunaikaa ja Onnea vuodelle 2019! 
  
 Eero Vankka Pirjo Salakka Kati Vankka 

 puheenjohtaja  varapuheenjohtaja sihteeri    
               


